## 主旨 WCTS 2025 Acceptance Notification / 第五屆臺灣研究世界大會 論 文摘要審查結果



寄件者 twstudy <twstudy@gate.sinica.edu.tw> 收件者 zchun <zchun@mail.nmns.edu.tw>

寄件日期 2024.11.01 18:54

Dear 廖紫均,

Congratulations! We are pleased to inform you that your paper 滿州港口茶有地方味嗎 has been accepted for presentation at the 5th World Congress of Taiwan Studies. Please confirm receipt of this message.

We are currently finalizing the conference program and will notify you as soon as it is completed. We kindly ask you to stay tuned for further updates. As a reminder, the deadline for uploading your paper is April 15, 2025.

For the latest information on the conference program, registration, accommodations, and other details, please visit our official website: https://wctsv.project.sinica.edu.tw/english/english\_index.html. If you have any questions regarding the conference, do not hesitate to contact us.

Thank you for your cooperation and participation. We look forward to welcoming you to Taipei!

Sincerely,

Secretariat of the 5th World Congress of Taiwan Studies

-----

For further details regarding conference subsidies, please refer to:

Accommodation: <a href="https://wctsv.project.sinica.edu.tw/english/stay.html">https://wctsv.project.sinica.edu.tw/english/stay.html</a>

Transportation: <a href="https://wctsv.project.sinica.edu.tw/english/traffic.html">https://wctsv.project.sinica.edu.tw/english/traffic.html</a>

Conference Details:

Dates: May 21 to 23, 2025 (Wednesday to Friday)

Venue: Humanities and Social Sciences Building, Academia Sinica (No. 128, Section 2, Academia Road, Nangang District, Taipei 115201, Taiwan)

Organizers: Academia Sinica, National Taiwan Normal University

# 廖紫均 您好:

承蒙 惠賜第五屆臺灣研究世界大會論文摘要,在此恭喜您,您的論文 **滿州港口茶有地方味嗎** 業經大會籌備委員審查,已被本會接受。

在此提醒您,請於2025年4月15日前繳交全文,會議議程仍在規劃中,將儘速通知,再請您留意本會來信。若有任何問題或未盡之事,歡迎來信詢問,感謝您的配合與參與。

### 關於本屆大會補助資訊,請詳閱:

住宿: https://wctsv.project.sinica.edu.tw/chinese/stay.html

交通:<a href="https://wctsv.project.sinica.edu.tw/chinese/traffic.html">https://wctsv.project.sinica.edu.tw/chinese/traffic.html</a>

### 會議資訊:

大會日期:2025年5月21日至5月23日(週三~週五)

舉辦地點:中央研究院人文社會科學館(臺北市南港區研究院路二段128號)

主辦單位:中央研究院、國立臺灣師範大學

#### 敬祝 研安

第五屆臺灣研究世界大會秘書處 敬上